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§ 23 
Remiss, Prioriterat gångvägnät för Stockholms stad. 
Beslut om antagande, KS 2024/976  
Svar på remiss från kommunstyrelsen, KS 2024/976 
SÖD 2024/1274 
 

Beslut  
1. Södermalms stadsdelsnämnd överlämnar stadsdelsförvaltningens 
tjänsteutlåtande som svar på remissen. 
 
2. Beslutet justeras omedelbart. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Stadsdelsnämnden har av kommunstyrelsen fått en remiss som 
innehåller ett förslag till prioriterat gångvägnät för Stockholms stad. 
Det övergripande syftet med framtagandet av ett prioriterat 
gångvägnät är att locka fler människor att gå. 
 
Det prioriterade gångvägnätet består av fyra olika stråktyper: 
 
- Huvudgångstråk 
- Stadslivsstråk 
- Framtida stråk 
- Strategiska kopplingarna 
 
Då merparten av det föreslagna prioriterade gångvägnätet inom 
exempelvis Södermalms stadsdelsområde ligger på gatumark bör 
enligt förvaltningen trafiknämnden samordna nödvändiga 
underhålls- och investeringsinsatser för att uppnå dokumentets 
målbild. 
 
Förvaltningen anser att det är viktigt att det finns medel att söka, 
eller att medel tilldelas, så att stadsdelsnämnderna kan genomföra 
eventuella nödvändiga uppgraderingar av utpekade stråk på 
parkmark. Alternativet är att trafikkontoret tillåts investera i de 
prioriterade gångstråken på parkmark, på samma sätt som gäller för 
de primära cykelstråken enligt Cykelplan för Stockholms stad. 
  

Förslag till beslut 
Ordföranden Anders Göransson (S) konstaterade att det fanns ett 
förslag till beslut från förvaltningen och föreslog att nämnden skulle 
besluta i enlighet med detta. 
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Särskilt uttalande 
Lars Rottem Krangnes (C) och Jonas Nilsson m.fl. (M) anmälde ett 
särskilt uttalande (bilaga). 
  

Ersättaryttrande 
Erik Ehrs (KD) ställde sig bakom Lars Rottem Krangnes (C) och 
Jonas Nilsson m.fl. (M) särskilda uttalande. 
 
Handlingar i ärendet 

 SÖD 2024/1274-2 (Godkänd - R 1) SÖD 2024/1274 
Tjänsteutlåtande 

 SÖD 2024/1274-3 SÖD 2024_1274, bilaga 2 
 SÖD 2024/1274-1.1 Bilaga 1 - Stockholms prioriterade 

gångvägnät 
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2024-12-12 
 
Prioriterat gångvägsnät för 
Stockholm  
 
Ärende 23 
Dnr: SÖD 2024/1274 
 
Lars Rottem Krangnes (C) 
Jonas Nilsson m.fl. (M)  
Erik Ehrs (KD) e.y.  

 
 
Särskilt uttalande 
 
Vi välkomnar framtagandet av det prioriterade gångvägnätet för att göra Stockholm till en 
gångvänligare stad. Det är också ett viktigt stöd för göra prioriteringar i gatuutrymmet, vilket 
är helt nödvändigt.  

Syftet med dokumentet är att locka fler människor att gå, såväl stockholmare som besökare. 
Det är en ambition vi delar. Vi vill att Stockholm ska vara världens grönaste huvudstad, fylld 
av liv och rörelse. Men precis som förvaltningen påpekar behövs en mer utförlig beskrivning 
av hur gångvägnätet ska driftas på daglig basis, samt hur samordningen av nödvändiga 
underhålls- och investeringsinsatser ska se ut för att uppnå dokumentets målbild. 

Stockholm behöver fler levande gator där människor enkelt och tryggt kan ta sig fram, både 
som gående och cyklist. Stockholms gator måste anpassas så att det blir lättare att gå, cykla 
och åka kollektivt. Det är därför positivt att det prioriterade gångnätet syftar till att skapa 
sammangängade stråk med bra anslutning till kollektivtrafiken. De utpekade 
huvudgångstråken är därför helt avgörande. 

I en stad som ger större plats för fotgängare och cyklister behöver också gaturummet utformas 
så att de kan ta sig fram säkert. Vi ser därför positivt på att både trygghetsperspektivet och 
tillgänglighetsperspektivet tas i beaktning. Personer med funktionsnedsättningar ska ha 
likvärdig möjlighet till framkomlighet och samma säkerhet i våra offentliga miljöer som alla 
andra invånare.  

Städer byggda för fotgängare ger också butiker och restauranger mer utrymme i gatumiljön. 
Det bidrar till nya jobb och en mer företagarvänlig stad. Den identifierade funktionen 
stadslivsstråken spelar här en avgörande roll och de är positivt att man arbetar vidare med 
dessa.  

Däremot är det olyckligt att ytterstaden får ett begränsat fokus i det prioriterade gångvägnätet. 
Ytterstaden saknar ofta längre, sammanhängande stråk med urbana kvaliteter, varför andelen 
stadslivsstråk är lägre än i innerstaden. Därför har man valt att i ytterstaden enbart peka ut 
stadslivsstråk i anslutning till centrumbildningar eller kollektivtrafikstationer. Därtill påpekar 
man att människor i ytterstaden främst har kollektivtrafiken som målpunkt. Med det synsättet 
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ses ytterstaden främst som platser där människor endast bor. Det är ett statiskt sätt att se på 
ytterstaden där man bortser från potentialen.  

Vi vill i stället skapa fler möjligheter för människor att bo nära sitt jobb, till exempel genom 
fler kontorsytor i ytterstaden. Vi vill se till att bygga ihop staden och rusta upp eftersatta 
bostadsområden. Vi vill bygga ut kollektivtrafiken, bygga fler bostäder och satsa på fler 
parker och tillgängliggöra grönområden. Vi vill också stärka städningen och skötseln av 
stadsmiljön för att skapa välskötta, levande och trygga stadsdelar. Då behövs satsningar på 
bättre infrastruktur även för fotgängare.  

Vi har exempelvis drivit att man ska lokalisera platser för fler sommargågator i ytterstaden. 
Vi ser möjligheter för ytterstaden att ha fler urbana stråk likt de som finns i innerstaden och 
vill se att detta blir en del av planen för Stockholms prioriterade gångvägnät.  

Trots att en majoritet av de utpekade gångstråken i det prioriterade gångvägnätet ligger inom 
stadens rådighet måste man kunna hantera den del som ägs av andra aktörer. Vi vill att staden 
i större utsträckning erbjuder fastighetsägare möjlighet att delta i den estetiska utformningen 
av gatuutrymmet i anslutning till deras fastigheter. Det skulle ge ökade incitament för andra 
fastighetsägare och markförvaltare att följa denna plan för huvudgatunätet.  

Slutligen är vi positiva till att staden identifierar framtida stråk och strategiska kopplingar som 
kommer vara viktiga för stadens framtida utveckling. Investeringar i dessa måste prioriteras 
framöver för att förverkliga ambitionen om ett grönare och mer gångvänligt Stockholm.
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§ 24 
Remiss serveringstillstånd, DIN-DIN Club, Folkungagatan 
52  
Remiss från tillståndsenheten Dnr:9.1.1–10411/2024 
SÖD 2024/1288 
 

Beslut  
1. Södermalms stadsdelsnämnd tillstryker ansökan om 
serveringstillstånd enligt Stockholms stads riktlinjer för restaurang 
DIN-DIN Club, Folkungagatan 52, för allmänheten i restaurangen. 
 
2. Beslutet justeras omedelbart. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Socialförvaltningens tillståndsenhet har remitterat en ansökan om 
serveringstillstånd för restaurang DIN-DIN Club, Folkungagatan 
52. 
 
Förvaltningen föreslår att stadsdelsnämnden tillstyrker ansökan om 
serveringstillstånd enligt Stockholms stads riktlinjer. 
  

Förslag till beslut 
Ordföranden Anders Göransson (S) konstaterade att det fanns ett 
förslag till beslut från förvaltningen och föreslog att nämnden skulle 
besluta i enlighet med detta. 
 
Handlingar i ärendet 

 SÖD 2024/1288-2 (Godkänd - R 2) Tjänsteutlåtande SÖD 
2024/1288 

 

Sida 6 (8)



 
 

Södermalms stadsdelsnämnd 

 
 

Protokoll nr 12/2024 
 

2024-12-12 

§ 25 
Remiss serveringstillstånd, Ponti, Nytorget 13D  
Remiss från tillståndsenheten Dnr:9.1.1–10426/2024 
SÖD 2024/1304 
 

Beslut  
1. Södermalms stadsdelsnämnd tillstryker ansökan om 
serveringstillstånd enligt Stockholms stads riktlinjer för restaurang 
Ponti, Nytorget 13D, för allmänheten i restaurangen. 
 
2. Södermalms stadsdelsnämnd tillstyrker ansökan om 
serveringstillstånd enligt Stockholms stads riktlinjer för restaurang 
Ponti, Nytorget 13D, för allmänheten i uteserveringen. 
 
3. Beslutet justeras omedelbart. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Socialförvaltningens tillståndsenhet har remitterat en ansökan om 
serveringstillstånd för restaurang Ponti, Nytorget 13D. 
 
Förvaltningen föreslår att stadsdelsnämnden tillstyrker ansökan om 
serveringstillstånd enligt Stockholms stads riktlinjer. 
  

Förslag till beslut 
Ordföranden Anders Göransson (S) konstaterade att det fanns ett 
förslag till beslut från förvaltningen och föreslog att nämnden skulle 
besluta i enlighet med detta. 
 
Handlingar i ärendet 

 SÖD 2024/1304-3 (Godkänd - R 1) Tjänsteutlåtande SÖD 
2024/1304 
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§ 26 
Remiss serveringstillstånd, The SoulKitchen, Hammarby 
Allé 1  
SÖD 2024/1315 
 

Beslut  
1. Södermalms stadsdelsnämnd tillstryker ansökan om 
serveringstillstånd enligt Stockholms stads riktlinjer för restaurang 
The SoulKitchen, Hammarby Allé 1, för allmänheten i 
restaurangen. 
 
2. Södermalms stadsdelsnämnd tillstyrker ansökan om 
serveringstillstånd enligt Stockholms stads riktlinjer för restaurang 
The SoulKitchen, Hammarby Allé 1, för allmänheten i 
uteserveringen. 
 
3. Beslutet justeras omedelbart. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Socialförvaltningens tillståndsenhet har remitterat en ansökan om 
serveringstillstånd för restaurang The SoulKitchen, Hammarby Allé 
1. 
 
Förvaltningen föreslår att stadsdelsnämnden tillstyrker ansökan om 
serveringstillstånd enligt Stockholms stads riktlinjer. 
  

Förslag till beslut 
Ordföranden Anders Göransson (S) konstaterade att det fanns ett 
förslag till beslut från förvaltningen och föreslog att nämnden skulle 
besluta i enlighet med detta. 
 
Handlingar i ärendet 

 SÖD 2024/1315-2 (Godkänd - R 2) Tjänsteutlåtande SÖD 
2024/ 1315 

 

Sida 8 (8)



Digitala signaturer
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